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P R O T O K Ó Ł Nr XXII/21 

z obrad XXII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się dnia 11 lutego 2021 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXI Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik i worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania 

odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, 

lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Stara Biała. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych  

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie obrad. 
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Obrady XXII sesji Rady Gminy Stara Biała rozpoczęto 11 lutego 2021 o godz. 09:00,  

a zakończono o godz. 11:05 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. T. Bętlejewski  

2. M. Downarowicz  

3. M. Krajewski  

4. I. Kraska  

5. M. Lewandowska  

6. A. Malanowska  

7. H. Murawski  

8. A. Pawłowski  

9. J. Portalski  

10. K. Portalski  

11. M. Przyczka 

12. J. Sieradzki 

13. Z. Truchlewski  

14. M. Turowska-Burczyńska  

15. M. Wojtalewicz  

 
 

Ad.1. 

Sesję otworzyła i przewodniczyła jej Małgorzata Edyta Lewandowska – Przewodnicząca 

Rady Gminy. Stwierdziła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co 

stanowi quorum, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta, 

pracowników Urzędu Gminy oraz przybyłe media infoPłockTV. 

 
 
Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytała, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wobec braku wniosków Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad.  
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Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali 

projekt protokołu z posiedzenia XXI sesji Rady Gminy. Do momentu rozpoczęcia Sesji nie 

wpłynęła żadna uwaga do protokołu. Następnie zapytała radnych, czy mają zastrzeżenia do 

protokołu. 

Wobec braku uwag i zastrzeżeń Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

protokołu z XXI sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z XXI Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 

 
 
Ad. 4. 

Sprawozdanie Wójta: 

„ 

- w dniu 25 stycznia GDDKiA zorganizowała telekonferencję w sprawie budowy drogi 

ekspresowej Nr 10 oraz obwodnicy aglomeracji warszawskiej. Podczas konferencji 

przedstawiono cztery warianty przebiegu drogi ekspresowej Nr 10.  

Wariant 1 korytarza S10 o długości 119 km i liczbie węzłów 9 (całkowita długość korytarza 

380 km).Początek na A1 w nowym węźle na obwodnicy Torunia (bez nowego mostu na Wiśle), 

koniec na planowanej OAW w ciągu S50 w węźle Nacpolsk. Koszt całkowity inwestycji 5,8 

mld PLN. Koszt jednostkowy 48,6 mln PLN/km. Powiaty: Toruń, toruński, lipnowski, 

sierpecki, płocki, płoński. 

 

Wariant 2 korytarza S10 o długości 128 km i liczbie węzłów 11 (całkowita długość korytarza 

412 km). Początek na A1 w istniejącym węźle Lubicz (bez nowego mostu na Wiśle), koniec na 

planowanej OAW w ciągu S50 w węźle Kobylniki. Koszt całkowity inwestycji 6,1 mld PLN. 

Koszt jednostkowy 47,6 mln PLN/km. Powiaty: Toruń, toruński, lipnowski, sierpecki, płocki, 

Płock, płoński. 

Wariant 3 korytarza S10 o długości 100 km i liczbie węzłów 8 (całkowita długość korytarza 

362 km).Początek na A1 w istniejącym węźle Włocławek Północ (konieczny nowy most na 

Wiśle), koniec na planowanej OAW w ciągu S50 w węźle Nacpolsk. Koszt całkowity 

inwestycji 4,7 mld PLN. Koszt jednostkowy 47,3 mln PLN/km. Powiaty: włocławski, 

Włocławek, lipnowski, płocki, sierpecki, płoński. 

Wariant 4 korytarza S10 o długości 112 km i liczbie węzłów 8 (całkowita długość 398 km). 

Początek na A1 w nowym węźle na obwodnicy w sąsiedztwie m. Waganiec (konieczny nowy 

most na Wiśle), koniec na planowanej OAW w ciągu S50 w węźle Nacpolsk. Koszt całkowity 



4/10 
 

inwestycji 5,4 mld PLN. Koszt jednostkowy 47,8 mln PLN/km. Powiaty: aleksandrowski, 

lipnowski, włocławski, płocki, Płock, sierpecki, płoński. 

Dla gminy Stara Biała najbardziej niekorzystne warianty to 2 i 4 ponieważ przecinają gminę od 

Nowych Proboszczewic w kierunku Nowego Trzepowa i planowane są na terenie gminy węzły 

wjazdowe. Warianty 1 i 3 przechodzą przez gminę po jej północnych terenach. Według 

GDDKiA najkorzystniejszym korytarzem jest wariant 3.  

- 27 stycznia uczestniczyłem w telekonferencji z Wojewodą Mazowieckim i jego 

pełnomocnikiem ds. szczepień. Podczas telekonferencji zostały omówione zasady 

zorganizowania dowozu osób niepełnosprawnych do punktu szczepień. Taki obowiązek został 

nałożony przez Wojewodę na samorządy gminne. Od 25 stycznia NZOZ w Białej rozpoczął 

szczepienia przeciw koronawirusowi dla osób 80+. Otrzymują szczepionki dla 30 osób 

tygodniowo. Od poniedziałku 15 lutego będą szczepić już drugą dawkę. Niestety Asmed  

w ośrodku w Nowych Proboszczewicach akcji szczepienia nie prowadzi. 

-29 stycznia spotkałem się z członkiem zarządu PKN Orlen S.A. panem Zbigniewem 

Leszczyńskim. Na spotkaniu omówiliśmy sprawy związane z przygotowaniem planowanych 

inwestycji koncernu na naszym terenie. Umówiliśmy się na cykliczne spotkania w tej sprawie. 

- 1 lutego spotkaliśmy się z Prezesem spółki Gospodarka Komunalna z Starostą Powiatu 

Płockiego, Przewodniczącym Rady Powiatu, Dyrektorem ZDP i dyrektorem MZDW. Celem 

spotkania było skoordynowanie prac przy projektowaniu kanalizacji sanitarnej do DPS  

w Brwilnie. 

- 8 lutego spotkałem się z Zarządem PGO w Kobiernikach w sprawie dotyczącym możliwości 

korzystania przez naszych mieszkańców z PSZOK-u na terenie zakładu w Kobiernikach oraz 

współpracy związanej z zagospodarowaniem odpadów komunalnych z terenu gminy Stara 

Biała. 

- rozstrzygnięto przetargi na: 

 dostawę kruszywa kamiennego wapiennego w ilości 2000 ton do remontu dróg na 

terenie gminy. Umowę podpisano z firmą Usługi Transportowe Aneta Firlej z Radomia- 

koszt to 150 260 zł. 

 dostawę gruzu betonowego w ilości 1500 ton  do remontu dróg. Umowę podpisano  

z firmą Handel i Usługi Transportowe Andrzej Cendlewski z Kolczyna – koszt 67 335 

zł. 

 dostawę pospółki żwirowej do remontu dróg w ilości 3500 ton. Umowę podpisano  

z Zakładem Usługowym Grzegorz Dul z Płocka - koszt 60270 zł.  

 budowę oświetlenia ulicznego W Brwilnie, Maszewie, Ogorzelicach, Nowych i Starych 

Proboszczewicach oraz w Wyszynie. Umowę podpisano z PHU Partnerstwo Dariusz 

Molendowski z Płocka – koszt 259999,86 zł.  

 w najbliższym czasie zostanie podpisana umowa na budowę drogi wewnętrznej na 

działce o nr ew.112/9 w m. Stara Biała ze spółka Bora z Płocka na kwotę 181,,,,,,, 

 trwa postepowanie przetargowe na rozbudowę drogi gminnej 291326W w m. Bronowo-

Zalesie i Nowe Trzepowo.  

- w styczniu i lutym wspólnie na komisjach pracowaliśmy nad projektami uchwał w sprawie 

odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych. 
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Aktualnie w systemie mamy 10714 osób. Na to składają się 3294 deklaracje, z czego 2024 

deklaracje dotyczą odbioru odpadów BIO (6731 osób), w przypadku 1270 deklaracji (3983 

osoby) mieszkańcy kompostują odpady BIO. 

Analiza ilości odebranych odpadów komunalnych w 2020 roku w porównaniu do 2019 i 2018 

roku wskazuje na ustabilizowanie się ilości odpadów pozostałych po segregacji, które kształtują 

się na poziomie około 2100 Mg rocznie ( 2091,17 Mg w 2020 r., 1954,48 Mg w 2019 r., 2085,76 

Mg w 2018 r.). Nieco wzrasta ilość odpadów opakowaniowych odpowiednio 665,14 Mg, 

571,26 Mg, 544,29 Mg. Znacznie wzrosła ilość odpadów remontowych w 2020 r. 52,87 Mg,  

w 2019 r. 28,59 Mg, w 2018 r. 28,34 Mg. Pozostała ilość odpadów jest na przestrzeni 2020 -

2018 roku porównywalna, i tak gabaryty 76,61 Mg, 29,6 Mg, 81,71Mg, zużyty sprzęt 

elektryczny i elektroniczny 11,24 Mg, 4,75 Mg, 8,54 Mg, opony 9,63 Mg, 2,64 Mg, 17,76 Mg. 

Natomiast bardzo duży wzrost jest w przypadku odpadów ulegających biodegradacji. W 2018 

roku tych odpadów było 249,79 Mg, w 2019 r. 296,33 Mg a w roku 2020 już 691,81 Mg. 

Łącznie w 2020 roku odebrano 3598,88 Mg odpadów, w 2019 r. 2887,93 Mg, w 2018 r. 3016,2 

Mg. Koszt odbioru odpadów komunalnych w 2020 r. wyniesie ok. 3 753 tys. zł. W tym ok. 856 

tys. zł. stanowią odpady biodegradowalne. 

Pobieżna analiza wskazuje jednoznacznie, że nie możliwe jest utrzymanie aktualnego poziomu 

opłat odbioru odpadów, szczególnie BIO. Jednak wspólnie uznaliśmy, że podwyższanie opłat 

jest tak naprawdę drogą donikąd, dlatego proponujemy wysokość opłaty w wysokości 33 zł od 

mieszkańca i obniżkę opłaty do 25 zł w przypadku kompostowania odpadów BIO. Mam 

nadzieję, że taki sposób ustalenia wysokości opłat zachęci mieszkańców do kompostowania  

i w ten sposób spowodujemy zmniejszenie ilości odpadów BIO, które ulegną biodegradacji na 

nieruchomościach.” 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła radnych o zabieranie głosu i zadawanie pytań w związku  

z przedstawionym przez Wójta sprawozdaniem. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał, czy podjęto działania w celu pomocy mieszkańcowi Miłodroża, na którego działkę 

znajdującą się przy nowo wybudowanej drodze, w wyniku roztopów, spływa woda 

opadowa. 

Odpowiedź Wójta: 

 Wyjaśnił, że woda opadowa zalewająca właściciela nieruchomości pochodzi z jego 

terenów, a nie z drogi. Prawo dot. budowy dróg mówi jednoznacznie, że inwestor, tj. Gmina 

ma obowiązek uregulować stosunki wodne, czyli odprowadzenie wody z nawierzchni pasa 

drogowego. Nie ma przepisów, które by regulowały odwadnianie terenów sąsiednich. 

Rolnikowi zostanie udzielona pomoc, jak pozwolą na to warunki atmosferyczne,  

w obecnych warunkach nie jest to możliwe. 

 
 Radny Hubert Murawski poprosił o aktualne informacje nt. modernizacji drogi 

wojewódzkiej Nr 559 w Maszewie Dużym. 

Odpowiedź Wójta: 

 Projektant złożył 31 grudnia 2020 r. wniosek o wydanie decyzji zezwalającej na realizację 

inwestycji drogowej w Delegaturze w Płocku Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Warszawie. Przeprowadzana jest wstępna analiza dokumentacji. Do tej pory nie wpłynął 

wniosek o jej uzupełnienie. 
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 Radny Adam Pawłowski zapytał, czy znany jest konkretny termin sporządzenia projektu 

i budowy kanalizacji do Domu Pomocy Społecznej w Brwilnie. Nadmienił, że obecnie  

w DPS znajduje się 140 mieszkańców i 86 pracowników, a aktualny stan biologicznej 

kanalizacji znajdującej się na terenie DPS jest w fatalnym, awaryjnym stanie. 

 Przewodnicząca Rady potwierdziła słuszność budowy tej kanalizacji. 

Odpowiedź Wójta: 

 Inwestorem tego zadania będzie Spółka Gospodarka Komunalna ”Stara Biała”, która 

podpisała umowę z wykonawcą projektu. Projekt będzie również obejmował  

doprowadzenie kanalizacji do budynków znajdujących się po drodze kolektora tłocznego 

do DPS-u (znajdujących się blisko drogi wojewódzkiej). Gdy zostaną pozyskane mapy do 

celów projektowych, projektant przedstawi wstępną koncepcję kanalizacji. Uzgodniono  

z MZDW oraz projektantami, którzy realizują rozbudowę drogi wojewódzkiej nr 562, aby 

w momencie wejścia kanalizacji w pas drogowy skoordynować działania.  Najbardziej 

odległy termin wykonania dokumentacji projektowej to koniec września 2021 r.  

 
 
Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie postanowienia  

o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt 

uchwały, a także wszystkie projekty uchwał dotyczące gospodarki odpadami w gminie Stara 

Biała, znajdujące się w porządku obrad, były przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu 

wszystkich komisji.  

Następnie poprosiła o zabieranie głosu w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 188/XXII/21 w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne (uchwała w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 6. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie dokonania wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej 

opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik i worek o określonej pojemności przeznaczony do 

zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe oraz zwolnienia  
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w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. Stwierdziła, że wszyscy 

radni otrzymali projekt uchwały. Następnie poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 189/XXII/21 w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty, ustalenia stawki 

opłaty za pojemnik i worek o określonej pojemności przeznaczony do zbierania odpadów 

komunalnych na terenie nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

w przypadku nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe oraz zwolnienia  

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym (uchwała w załączeniu 

do protokołu). 

 
Ad. 7. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Stara Biała. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Jan Sieradzki: 

 Zapytał, czy w związku ze zmianą stawki za odbiór odpadów komunalnych oraz zmianą 

wysokości ulgi za kompostowanie bioodpadów w przydomowym kompostowniku, 

wszyscy mieszkańcy powinni złożyć nowe deklaracje. 

Odpowiedź Wójta: 

 W związku ze zmianą stawki, właściciele nieruchomości zamieszkałych, którzy do tej pory 

deklarowali kompostowanie odpadów bio w kompostowniku przydomowym i nadal 

podtrzymuję tą decyzję, nie muszą składać nowej deklaracji. Otrzymają zawiadomienie  

o nowej wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Jednak  

w przypadku, gdyby zmieniła się liczba mieszkańców nieruchomości, trzeba będzie złożyć 

nową deklarację. 

Nową deklarację będą musieli złożyć właściciele nieruchomości, którzy będą chcieli 

zmienić sposób gospodarowanie bioodpadów, np.  którzy chcieliby zacząć kompostować 

tego typu odpady w kompostowniku przydomowym. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że decyzja o ustaleniu nowych stawek i podniesieniu opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi nie była łatwa. Rada Gminy w świetle 

przedstawionych analiz właściwie nie miała wyjścia przy jej podejmowaniu, ze względu na 

rosnące koszty całego system. Zachęcała do korzystania z ulgi za kompostowanie, co zmniejszy 

ilość odpadów, ograniczy koszty, a opłaty dla mieszkańców praktycznie się nie zmienią. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 190/XXII/21 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Stara Biała 

(uchwała  

w załączeniu do protokołu). 

 
Ad. 8. 

Przewodnicząca Rady przedłożyła radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego  

w m. Maszewo Duże. Stwierdziła, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. Następnie 

poprosiła o zabieranie głosu w tej sprawie. 

 

Wójt wyjaśnił, że działka stanowi fragment układu komunikacyjnego dróg dojazdowych przy 

terenach budowlanych, tj. ul. Wycinki. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się” 0 radnych 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

T. Bętlejewski, M. Downarowicz, M. Krajewski, I. Kraska, M. Lewandowska, A. Malanowska, 

H. Murawski, A. Pawłowski, J. Portalski, K. Portalski, M. Przyczka, J. Sieradzki,  

Z. Truchlewski, M. Turowska-Burczyńska, M. Wojtalewicz  
 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 191/XXII/21 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Maszewo Duże (uchwała  

w załączeniu do protokołu). 
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W tym momencie Przewodnicząca Rady zarządziła 20 minutowa przerwę w obradach. 

 
Ad. 9. 

W sprawach różnych: 

 
Radny Adam Pawłowski: 
 Zapytał na jakim etapie jest budowa chodnika na ul. Płockiej (między ul. Chabrową 

 a ul. Azaliową) w Nowych Proboszczewicach. 

 Poprosił o informacje w sprawie planowanej przebudowy drogi wojewódzkiej nr 540 (ul. 

Bielskiej) w Nowych Proboszczewicach.  

Odpowiedź Wójta: 

 Budowa chodnika wzdłuż ul. Płockiej w miejscowości Nowe Proboszczewice jest 

zadaniem wpisanym w wykazie wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2020. Pod koniec 2020 r. została podpisana umowa na wykonanie tego zadania. Jak tylko 

pozwolą na to warunki atmosferyczne  zadanie będzie realizowane.  

 Podczas zdalnego spotkania- rady technicznej z dyrektorem Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich dotyczącym omówienia rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 562 ze strony 

Gminy zgłoszono uwagi: brak konsekwencji w przypadku zjazdów do nieruchomości z psa 

drogowego (w jednym przypadku zjazd dochodzi do granicy projektowanego pasa 

drogowego w innym przypadku nie), przeniesienie i likwidacja niektórych zatok 

autobusowych, skrzyżowanie z ul. Łączną (jest inaczej zaprojektowane niż było wcześniej 

uzgodnione), przebudowa skrzyżowania z drogą do oczyszczalni. 

W dniu dzisiejszym o godz. 14.30 odbędzie się spotkanie dot. projektu rozbudowy drogi 

wojewódzkiej nr 540. Droga ta jest projektowana na odcinku od torów kolejowych do 

skrzyżowania z ul. Włoczewską (wraz ze skrzyżowaniem).  
 
 Radny Mariusz Downarowicz zapytał czy zostały podjęte działania w celu 

zabezpieczenia rowu odwadniającego na ul. Grzybowej w Brwilnie.  

Odpowiedź Wójta: 

 Stwierdził, że faktycznie jest to problem, który należy rozwiązać. Na ul. Grzybowej 

znajduje się  rów, na którego początku jest separator i osadnik, który zbiera wodę opadową 

z dużej części miejscowości Brwilno. Z uwagi na położenie rowu w rejonie zwartej 

zabudowy jest potrzeba zaprojektowania i przykrycia części rowu odwadniającego  

i umieszczenie separatora i osadnika w miejscu, gdzie kończy się zabudowa mieszkaniowa. 

W związku z powyższym wymagane jest uzyskanie pozwolenia wodnoprawnego.  

 

 Radna Monika Przyczka zapytała, czy w związku ze złożonymi przez mieszkańców 

Bronowa-Zalesia do Gazowni wnioskami o określenie warunków przyłączenia gazu 

ziemnego są znane informacje na temat możliwości realizacji inwestycji sieci gazu 

ziemnego w Bronowie-Zalesiu. 

Odpowiedź Wójta: 

 Takie wnioski wpłynęły od mieszkańców: Kamionek, Kobiernik i Bronowa-Zalesia. 

Jesteśmy w kontakcie z placówką PGNiG w Ciechanowie, która wykonuje wstępne analizy 

ekonomiczne. Gmina zobowiązała się, że najpóźniej do 15 marca zostanie przygotowana 

informacja ilustrująca, gdzie budowa sieci gazowej byłaby niezbędna, jakiej długości oraz  

ile mieszkańców jest zainteresowanych. Następnie Gazownia udzieli informacji czy 

podejmie się realizacji.  
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 Radny Tomasz Bętlejewski zapytał na jakim etapie jest realizacja zadania rozbudowy 

szkoły i budowy sali sportowej w Wyszynie. 

Odpowiedź Wójta: 

 Dokumentacja jest znacznie zaawansowana. Najważniejsze sprawy, związane  

z uzgodnieniami z Państwową Strażą Pożarną są gotowe. W tej chwili wykonywane są 

projekty branżowe. Możliwe jest ogłoszenie przetargu na budowę jeszcze w marcu. 

 
 Przewodnicząca Rady ponowiła prośbę o uporządkowanie stanu prawnego drogi 

wewnętrznej na osiedlu w miejscowości Maszewo przy granicy z miastem i budowy tej 

drogi w całości. 

 
 
W związku z brakiem pytań i uwag ze strony radnych Przewodnicząca przeszła do kolejnego 

punktu obrad. 

 
 
Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XXII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała. 

 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

 

 

    Małgorzata Lewandowska 
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Małgorzata Bornińska 

 

 

 
 


